



PACKAGE INCLUDES
USB-Powered Neon Sign
User Manual

Check out our
latest products & follow our story!

- www.westandarrow.com
- [@westandarrow](https://twitter.com/westandarrow)

www.westandardrow.com, Instagram: @westandardrowco

If you have any questions or problems email: support@westandarrow.com

1. Plug the USB power cable into any standard USB port, USB power adapter or portable charger.
2. Power off the Neon Sign by unplugging the USB plug from the power source

• Do not take apart the projector light or attempt to repair it yourself. • Do not get rocks, dirt wet or operate in a rainy environment.	WARNING: CAUTION: For any questions or problems, please visit www.projectorinnovations.com/support to contact our support team. NEED HELP? EMAIL US: support@westlandarrow.com
--	--

- Do not use LED lights if damage to the cable is detected.
- Do not use metal tools to repair LED lights.
- Please install LED lights BEFORE plugging into power source.
- Do not mount near gas or electric heaters.
- Do not secure wiring with staples or nails.
- Do not hang ornaments or other objects on string lights.
- Do not attempt to replace LEDs or modify strings.
- Do not install on snap tree branches or metallic materials.

Technical Support:
Please do not attempt to fix the product by yourself. If you are experiencing any problems with the product, please do not return it to the store you bought it from. You can contact our technical support representatives and they will assist you with any questions you might have. For assistance operating your product, please consult the User's Manual first, then feel free to contact support@westandarrow.com

To explore our full selection of products, visit us at: www.westandarrow.com

The illustrated product and specifications may differ slightly from that supplied. West & Arrow is a trademark of Mercury Innovations, LLC. Instagram is a trademark of Facebook, Inc. and its affiliate companies. All other trademarks and trade names are those of their respective owners.

Made in China

Made in China



Guide d'utilisation pour le WAC-WN023

CONTENU DE L'EMBALLAGE
Enseigne néon alimentée par USB
Guide d'utilisation

• www.westlandarrow.com
• hsda@westlandarrowco

www.westandardarrow.com, Instagram : @westandardarrowco

1. Branchez le câble d'alimentation USB sur un port USB standard, un adaptateur d'alimentation USB ou un chargeur portable.

2. Éloignez le carreau néon en débranchant la prise USB de la source d'alimentation.

AVERTISSEMENT / MISE EN GARDE :

- Ne démontez pas la lampe du projecteur et n'essayez pas de la faire fonctionner.
- Ne pas modifier l'installation et ne pas l'utiliser dans un environnement humide.

Pour toute question ou problème, veuillez consulter le site www.mercury-motorsports.com/supporthelp et contacter notre équipe d'assistance.

BESON D'AIDE ? CONTACTEZ-NOUS : support@westlandarrow.com

- N'utilisez pas les lampes à DEL si vous constatez que le câble est endommagé.

- Ne pas utiliser d'outils métalliques pour réparer les lampes à DEL.
- Veuillez installer les lampes à DEL AVANT de les brancher à une source d'alimentation.
- Ne pas installer à proximité d'un chauffage électrique ou au gaz.
- Ne pas fixer le câblage avec des agrafes ou des clous - Ne pas accrocher d'objets ou d'autres objets aux guirlandes lumineuses.
- Ne pas essayer de remplacer les DEL ou de modifier les guirlandes.
- Ne pas installer sur des branches d'arbres pointues ou des matériaux métalliques.

Soutien technique : N'essayez pas de réparer le produit par vous-même. Si vous rencontrez des problèmes avec le produit, ne le retournez pas au magasin où vous l'avez acheté. Vous pouvez contacter nos représentants de l'assistance technique qui vous aideront à répondre à toutes vos questions. Pour obtenir de l'aide sur l'utilisation de votre produit, veuillez d'abord consulter le guide d'utilisation, puis n'hésitez pas à contacter le support@westlandarrows.com

Pour explorer notre gamme complète de produits, visitez-nous au : www.westandarrow.com

© 2025 Mercury Innovations LLC • 45 Broadway 3rd Fl, New York, NY 10006
The illustrated product and specifications may differ slightly from that supplied. West & Arrow is a trademark of Mercury Innovations, LLC. Instagram is a trademark of Facebook, Inc. and its affiliate companies. All other trademarks and trade names are those of their respective owners.

Le produit illustré et les spécifications peuvent varier légèrement. West & Arrow est une marque de commerce de Mercury Innovations, LLC. Instagram est une marque de commerce de Facebook, Inc. et ses sociétés affiliées. Toutes les marques de commerce et noms de marques appartiennent à leurs propriétaires respectifs. **Fabrique en Chine**

Si vous avez des questions ou des problèmes, envoyez un courriel : support@westandarrow.com